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Abstract (en)
The series resonant circuit filter consists of a basic filter circuit (L1, T, C1) and a damping circuit (R, C2) which is connected to the secondary
of the magnetic coupler (T) via a switch circuit (Sc). The coupler (T) is part of the total inductance (L1, T) of the basic filter circuit (L1, T, C1).
The transformation ratio of the magnetic coupler (T) is selected to be greater than unity so that the sizes of the damping elements (R, C2) are
transformed up accordingly. As a consequence, more compact, more cost-effective and more reliable damping elements can be used. The damping
elements (R, C2) are then deliberately connected to the basic filter circuit (L1, T, C1) with the aid of the switch circuit (SC), when the stability of the
supply network makes this necessary. The damping elements (R, C2) thus do not load the supply network in an uninterrupted manner. <IMAGE>

Abstract (de)
Der Saugkreisfilter besteht aus einem Grundfilterkreis (L1,T,C1) und einem Dämpfungkreis (R,C2), welcher über einen Schalterkreis (Sc) an der
Sekundärseite des magnetischen Kopplers (T) angeschlossen ist. Letzterer ist Teil der Gesamtinduktivität (L1,T) des Grundfilterkreises (L1,T,C1).
Das Uebersetzungsverhältnis des magnetischen Kopplers (T) ist grösser als eins gewählt, so dass die Grössen der Dämpfungselemente (R,C2)
entsprechend herauftransformiert werden. Infolgedessen können kompaktere, kostengünstigere und zuverlässigere Dämpfungselemente verwendet
werden. Die Dämpfungselemente (R,C2) werden mit Hilfe des Schalterkreises (SC) gezielt dann an den Grundfilterkreis (L1,T,C1) angeschaltet,
wenn es die Stabilität des Speisenetzes erforderlich macht. Sie belasten das Speisenetz also nicht ununterbrochen.
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